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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:47 Trafikverkets kommunikation med kommuner och näringsliv

När Trafikverket ska genomföra underhåll av exempelvis det statliga vägnätet 
på landsbygden är det oerhört viktigt att man för dialog med berörda kommuner 
så att planering och information kan ske på ett smidigt sätt. Det kan exempelvis 
röra sig om att man behöver stänga av en väg för broreparation eller om 
underhåll av en väg, och då är det viktigt att kommunerna får reda på detta så 
att till exempel skolskjutsar kan ta en annan väg och så att hemtjänsten kan 
planera om sina rutter. Detta drabbar ju självklart även företagaren som finns 
längs med sträckan. 

Jag ställde en skriftlig fråga till statsrådet Eneroth (S) som besvarades med: 
”Jag förutsätter att Trafikverket har rutiner och arbetssätt som ska säkerställa att 
erforderlig kommunikation sker såväl med kommuner, näringsliv, boende och 
berörda myndigheter.” 

I Marks kommun är just nu fallet där en väg stängs av i fem månader och där 
det både drabbar boende längs med vägen, näringsliv och kommunala 
verksamheter att kommunikationen från en statlig myndighet, Trafikverket, inte 
fungerat på ett tillfredsställande sätt. När det blir sådana här problem är det just 
något av rutinerna och arbetssätten som inte fungerar och då behöver rättas till. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth blir därför: 

 

Anser ministern att upparbetade rutiner och arbetssätt hos Trafikverket 
fungerar, och om inte, vad avser ministern att göra för att säkerställa att de 
fungerar?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-28
Besvaras senast
2021-10-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


